

# 2 TO GO - 11D 8N LA + SFO + LAS VEGAS (Tuesday & Friday)

**Los Angeles - San Francisco - Yosemite - Disneyland - Las Vegas - Grand Canyon - Universal Studios**

Tour Code	Arrived LAX on TUESDAY or FRIDAY	TWN	TRP
	(In/Out LAX)	\$S1,188	\$S1,188

## D01 Home / Los Angeles

Arrived "The City of Angel" - **Los Angeles**. Our local tour guide will meet you at assembly point - the "PETALS" flower shop and transfer you to hotel for rest.

## D02 Los Angeles – San Simeon – Solvang – San Francisco

Drive to **San Simeon**. The coastal bluffs and promontories of the scenic park offer unobstructed views of the ocean and rocky shore. Also you can pay a visit to the ornate Hearst Castle (Option: Adult \$25 child \$12) that was built by the newspaper tycoon at the cost of the millions of dollars. Then Arrive at Denmark Village - **Solvang** around noon. Antiquated windmills and Northern Europeans-style architecture punctuate the little village's skyline. Brilliant sunshine, boundless open country and rolling hills- these are the characteristics of what the original Danish immigrants called "Solvang," or "Sunny Field." Pour yourself a cup of aromatic coffee European coffee and nibble a piece of world famous Danish pastry. Continue to "City by the Bay" - **San Francisco**.

## D03 San Francisco City Tour

We depart from our hotel in the morning for **San Francisco city tour**. You will cross the Bay Bridge to the enchanting San Francisco and explore the magnitude of **Golden Gate Bridge, Lombard Street** and **Palace of Fine Arts**. At noon, you may take a famous Bay Cruise (Option: Adult \$28 child \$18) on your own cost and sail through the Golden Gate Bridge and Bay Bridge, pass by the Alcatraz Island, Angel Island and Treasure Island, and enjoy the view of east bay and the skyline of San Francisco. Afternoon, you are welcome to either spend your free time with your friends and relatives or join the extensive San Francisco tour (Optional \$25) at your own cost. The extensive tour will cover St. Mary Cathedral - the principal catholic church of San Francisco, Twin Peaks, the Civic Center and Castro District – "the gay capital of the world", Golden gate park and City hall of San Francisco.

## D04 San Francisco – Yosemite National Park – Los Angeles

Depart from **Los Angeles** in the morning and drive along the beautiful Highway 99. You will visit California's best-known **Yosemite National Park**, one of the wonders of Nature. Yosemite is located near the geographical center of the Nevada mountain range. Towering granite rocks, mighty waterfalls and placid valleys give Yosemite all the aspects of a "land of the gods". Giant trees, water gushing from the mountains, huge rocks and cliffs carved to create a land of fantasy. There is little doubt that water – in both its liquid and solid form – was the chief architect of Yosemite's landscapes. Here you will see the biggest granite rock in the world-El Captain, the fifth waterfall in the world - Yosemite Waterfall, and Half Dome at the Tunnel View Point. Continue journey to Los Angeles. After check in, go to hotel front desk to arrange tomorrow Disneyland tour' shuttle by yourself.

## D05 Disneyland

Wake up to a fun-filled day as we take the hotel shuttle service to the wonderful world of **Disneyland**. You will be given a one day passport, explore the many attractions and fun rides available here at Fantasyland, Adventure land, Frontier land, Tomorrow land and Mickey Ton Town. Keep a look out for your favorite Disney Cartoon characters. Do not forget arrange that what time the hotel shuttle to pick up you back to hotel.

## D06 Los Angeles – Las Vegas

This morning heading to **Las Vegas** - "the entertainment capital of the world". We have a seafood lunch buffet (option) at Las Vegas. After lunch, we will visit **Ethel M Chocolate Factory** and **Botanical Cactus Gardens** outside of The Strip. You can see chocolates being made, sample gourmet treats and meander through the maze of paths at the Botanical Cactus Gardens at no charge. Be sure to sample a piece of fresh made chocolate! You may take an optional night tour (\$25) to explore the prosperity of night life in Las Vegas, enjoy all the spectacles and fantasies on the strip! The tour guide will lead you to explore the World's largest hotel Palazzo Venetian Mega Centre, Fall of Atlantis show at Caesars Palace, Music Fountain show at Bellagio and Fremont Street Experience in Downtown Las Vegas!

**D07 Las Vegas – Hoover Dam – Grand Canyon South Rim – Las Vegas**

Drive to **Hoover Dam** in the morning, Visit the dam and overlook North America's largest artificial lake - **Lake Mead**. After leaving Hoover Dam, we will go directly to the **South Rim of the Grand Canyon National Park**, which boasts of the unparalleled beauty and splendor in nature. You may watch the IMAX movie of the history of Grand Canyon at the entrance at your own cost. Then, go to the largest view point near visitor center - Mather Point. The group will return to Las Vegas in the evening.

**Upgrade: Grand Canyon West Rim (Add USD 65 - Include a delicious Indian food)**

After leaving Hoover Dam, travel to one of the most famous 7 natural wonders in the world - the Grand Canyon! Overlook, the Colorado River and erosion have sculpted this amazing landscape. **Grand Canyon West Rim** belongs to Indian Reservation. The group will take the designated park shuttle to enter the canyon. Upon arriving in the terminal, you may take the helicopter ride and sightseeing boat tour (Optional: USD200), in order to feel the canyon and Colorado River from different perspective and explore the true beauty of the Grand Canyon. Afterwards, you may take the park shuttle to the next sightseeing spots, Eagle Point and Guano Point. At Eagle Point, you may take an optional visit to the "Skywalk" (USD35), which is the new G gigantic construction built on the very edge of the Grand Canyon West Rim. The Sky-walk is suspended 4,000 feet above the Colorado River. This \$60 million dollars bridge can withstand the weight of 71 fully loaded Boeing 747airplanes (more than 71 million pounds). It is the tallest man-made structure in the world. From the bridge, you can step out onto the glass floor for a 720 degree view of the Canyon. The group will return to Las Vegas about 4:00pm.

**D08 Las Vegas – Fashion Outlet – Barstow Outlet – Los Angeles**

In the morning, we will depart from Las Vegas to visit the **Interstate Fashion Outlet** until 12:00Am, then stop by **Barstow Outlet** for short rest before continuing to **Los Angeles**. Arrive in Los Angeles in the evening.

**D09 Universal Studio – LAX Airport**

After breakfast, proceed to another fun-filled day of action-packed entertainment all in one place: **Universal Studios Hollywood**, the world largest movie and television studios covering 170 hectares of San Fernando Valley in Universal City. With thrilling theme park rides and shows, a real working movie studio and Los Angeles' best shops, restaurants and cinemas, Universal Studios Hollywood is a unique experience that's fun for the whole family. Transfer to LAX Airport for your departure flight.

**D10 Los Angeles / Home**

**D11 Home Sweet Home**

**\* Travelcaya reserve the right to change the itinerary for customer's benefit.\***



**HOTEL: 3\* (or similar)**

LOS ANGELES: HOLIDAY INN BUENA PARK

LAS VAGAS: REVIERA HOTEL

SAN FRANCISCO: COVA HOTEL

**HIGHLIGHTS:**

~included DISNEYLAND

~included UNIVERSAL STUDIO

~included GRAND CANYON SOUTH RIM

**REMARK:**

- The above tour operated based on Seat-In-Coach basis.
- Tour commentary in English and Chinese.
- Tour fare excludes hotel breakfast, lunch, dinner, driver guide tipping, hotel porter and any incidental expenses.
- Compulsory tipping of USD7 per pax per day to be paid.
- Sequence of the itinerary may vary on the actual tour.

# 2人出发 - 11天8晚 洛杉矶+旧金山+拉斯维加斯 (周二或周五出发)

洛杉矶 - 旧金山 - 优胜美地 - 迪斯尼乐园 - 拉斯维加斯 - 大峡谷 - 环球影城

## 第一天 抵达洛杉矶

抵达“天使之城”『洛杉矶』。与当地导游会合后，送往酒店休息。

## 第二天 洛杉矶 - 圣西蒙海景 - 丹麦村 - 旧金山

清晨前往『圣西蒙』美丽的海湾欣赏无敌海景，也可自费参观美国报业巨子威廉赫斯斥资千万美元所修建的赫氏古堡（自费：大人\$25，小孩\$12）。大约中午时分到达『丹麦城』。古老的风车，北欧式的建筑勾勒出小村淡淡的轮廓；灿烂的阳光，一望无际的田野，悠悠的群山，这正是被丹麦移民称之为“阳光田野”——丹麦村的真实写照。小酌一杯香醇的欧洲咖啡，再吃一块闻名于世的丹麦糕饼，离开这可爱的小城后，沿着美丽的黄金海岸线到“海港之城”『旧金山』。

## 第三天 旧金山市区游

早晨驱车前往加州第一历史文化名城『旧金山』。拜访[九曲花街]、美轮美奂的[艺术宫]、雄伟壮观的[金门大桥]。早上的行程结束后进入[渔人码头]。中午你还可以乘船游览旧金山海湾（自费：大人\$28，小孩子\$18），近距离接触金银岛，天使岛、恶魔岛，深入到金门大桥底下探访美丽多姿的金门大桥和历史悠久的防务要塞，随后再沿海岸线拜访沿岸重要的旧金山地标，最后开回 43 号半码头。整个渡轮行程伴随着详细的中文解说，描述了各个景点的历史和景观，同时概述了旧金山的历史。午后您可选择自费参加旧金山深度游（自费：\$25 每人），游览有划时代意义的[圣玛丽大教堂]、可 360 度全景观看美丽旧金山的[双子峰]、有难的一见奇观的[同性恋街]、旧金山的明珠[金门公园]、举世闻名的[市政厅]等景点。当然在早上的行程结束后，您也可选择自由活动，探亲访友。

## 第四天 旧金山 - 优胜美地国家公园 - 洛杉矶

清晨出发前往加州最著名的国家公园『优胜美地国家公园』开始浪漫的文化之旅。巍峨雄伟的花岗岩，气势磅礴的瀑布和宁静的山谷，使优胜美地从任何一个角度看上去都宛如仙境一般。巨木参天，高山流水，被冰川雕琢得嶙峋不堪的巨岩峭壁以及波光粼粼的湖面，使您恍若置身于世外桃源。毋庸置疑的是，液态以及固态的水都是造就优胜美地壮丽景观的主要功臣。在这里可以看到世界上最大块的完整花岗岩 - 船长岩以及全世界第五大瀑布-优胜美地大瀑布，在隧道观景点还可以看到鬼斧神工的半圆山。随后回返洛杉矶。入住酒店后，不要忘了前往酒店柜台预约明天前往迪斯尼乐园的流动巴士时间。

## 第五天 迪斯尼乐园

全日漫游及参观『迪斯尼乐园』。您将在这儿实现儿时的梦想，如与米老鼠，唐老鸭，白雪公主等卡通人物照相。还有令人兴奋精彩的表演和游乐设施，全家人都会感到愉快万分，地确是个梦境再现的地方。记得安排回返酒店的流动巴士。

## 第六天 洛杉矶 - 拉斯维加斯

從十五號公路北行，沿著聖伯納丁諾森林，進入北美最大的墨哈維沙漠。中午在巴斯托做短暫停留然後驅車前往拉斯維加斯享用著名海鮮自助午餐(自费)。下午參觀位於拉斯維加斯的『巧克力工廠』和『仙人掌庭院』，您可以瞭解它的由來及製造過程，體驗一下沉醉在那香濃甜美滋味。前往『拉斯維加斯』進駐酒店。晚上可自費(\$25)參加夜遊欣賞賭城五彩斑斕的夜景：金碧輝煌威尼斯酒店的室內天空和運河，凱撒宮光電水火俱全的电子場景秀，百樂宮的室內花園和音樂噴泉以及老城區的電腦幻燈天幕表演等等。夜宿拉斯維加斯。

### **第七天 拉斯维加斯 - 胡佛水壩 - 大峽谷国家公园 (南峽) - 拉斯維加斯**

上午驅車前往美洲最高的水壩『胡佛水壩』，俯瞰其水壩工程及發電廠，隨後前往『南峽谷國家公園』團員們可在峽谷入口處自費觀看3D立體電影，了解大峽谷的歷史及由來。隨後來到靠近訪客中心的大峽谷的觀景點-Mather Point。晚上回到拉斯維加斯。

### **自费提升配套：大峽谷 (西峽) - 附加65美元 (包印第安風味午餐)**

上午驅車前往美洲最高的水壩『胡佛水壩』，俯瞰其水壩工程及發電廠。隨後前往世界七大奇景之一的『大峽谷公園 (西緣)』，大峽谷西緣屬於印第安保護區，團員乘西峽谷專車進入峽谷區，到達總站后，你可以(自費)乘坐直昇機及觀光船 (\$200) 觀賞大峽谷的美景，近距離的感受峽谷的壯麗以及科羅拉多河的秀美。之後再乘坐園內班車去到老鷹崖和蝙蝠崖，在老鷹崖你可以(自費)參觀位於峽谷邊緣的全世界最高的空中步道-“玻璃橋” (\$35)，它懸空於海拔 4000 尺之上，耗資六千萬美元，能同時承受 71 架波音 747 客機 (約七千一百萬磅) 的重量。在這塊用玻璃製成的平臺上，你可以欣賞到 720° 度的大峽谷美景，由不同的角度欣賞陽光與峽谷岩壁折射而形成的奇景，峽谷的壯觀讓您不得不讚嘆大自然的神奇和偉大。同時可在大峽谷邊緣享用印第安風味午餐。下午回到拉斯維加斯。晚上可自費觀看拉斯維加斯的表演秀。

### **第八天 拉斯維加斯 - 名牌工廠直銷中心 - 洛杉磯**

早上九點離開拉斯維加斯前往州界室內『名牌工廠直銷中心』逗留到12:00AM。中午時分前往『巴斯托室外名牌工廠直銷中心』。2個名牌工廠直銷中心任您採購各種名牌商品，傍晚時分抵達洛杉磯。

### **第九天 環球影城 - 洛杉磯國際機場**

今早前往參觀世界最具規模的『環球電影影城』。在這裡，您可以親睹神奇的工廠大火，大地震等驚險鏡頭的拍攝及特殊效果區的大金剛、山洪爆發、十誡電影里摩西過紅海、大白鯊、更可乘坐回到未來片中那部穿越時空車，進入未來的時空去追捕壞人，還可以親身經歷“未來水世界”的驚險真人水上追逐戰表演及刺激的侏羅紀公園。傍晚送往洛杉磯國際機場，告別美國。

### **第十天 洛杉磯/家園**

### **第十一天 抵達家園**

*\* 若中英文行程出現不符之處，將以英文版本為依據 \**



Updated : TIS - 21072014S